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UHZĄD MlA TA W SANOKU
sekretariał

Sanok, dn. 10,10.2023 r

Sz. Pan

Andrzej Romaniak
Przewodniczący Rady Miasta Sanoka
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Do: Burmistrza Miasta Sanoka

Dotyczy: lnformacji na temat inwestycji mostowej.

Sza nowny Pa nie Burmistrzu,

Na sesji Rady Miasta w dniu 09 października 2023 roku Rada Miasta Sanoka wprowadziła

dodatkowe środki finansowe do Wieloletniego Planu Finansowego z przeznaczeniem na

zabezpieczenie wkładu własnego dla realizacji zadania ,,Budowa mostu na rzece San".

Jednocześnie Pan Burmistrz informował wcześniej poprzez media społecznościowe o pozyskaniu

dodatkowych środków finansowych na tę inwestycję, które według tej informacji, cyt: ,,posiada
pełne dofinansowanie", co przez mieszkańców zost ało zrozumiane, jako pozyskanie zewnętrznych

środków finansowych na pokrycie całości zadania.

Rada Miasta nie uzyskała odpowiedzi od Pana Burmistrzana pytanie złożone przeze mnie

na sesji w dniu 28 września dotyczące podziału inwestycji na etapy i zakresu prac przy

poszczegó!nych etapach tej inwestycji.
W związku z powyższym zwracam się do Pana Burmistrza z następującymi pytaniami:

Proszę o podanie planowanego zakresu prac przy l etapie oraz ll etapie inwestycji

mostowej

Proszę o podanie wartości wybranej oferty (ktora jest w trakcie badania) oraz podanie

wartości środkow zewnętrznych wraz z udziałem własnym planowanym do pokrycia ze

środków budżetu miasta

Proszę o podanie szacowanej wartości tt etapu tej inwestycji oraz planowanego montażu

finansowego, czyli udział srodkow zewnętrznych i udział własny miasta planowany do

pokrycia ze srodkow budżetu miasta.
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